
XXXVIII sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 18 marca 2022 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie.  
Przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, Pana Zygfryda Gwizdalskiego, Panią Annę 
Chinalską Radną Sejmiku Województwa Lubuskiego, witam wszystkich radnych obecnych na 
dzisiejszym posiedzeniu oraz wszystkich śledzących nasze obrady on line. Obecnych 12 radnych 
na stan 15. Nieobecni radny Mirosław Rogiński, Danuta Grygorowicz, Jan Skóra. 
 
II. Uroczyste wręczenie tytułu „Zasłużony dla miasta Gubina” dla pana Zygfryda 
Gwizdalskiego. 
Prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Gubińskiej pan Stefana Pilaczyńskiego odczytał 
laudację. Treść laudacji stanowi załącznik do protokołu.  
Wyróżniony odebrał gratulacje i statuetkę „Zasłużony dla miasta Gubina” z rąk przedstawicieli 
władz samorządowych miasta.  
Pan Zygfryd Gwiazdarski podziękował za wyróżnienie, że jego praca została zauważona                             
i doceniona.  
 
III. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja burmistrza stanowi załącznik do protokołu.  

 
IV. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski - komisja spotkała się raz. 
Na posiedzeniu komisji została przedstawiona sytuacja uchodźców wojennych w Gubinie, 
informacja o defraudacji pieniędzy sprzed 10 lat oraz opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą 
sesję.   
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
- komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję.  
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak - komisja spotkała 
się dwukrotnie. Na pierwszym posiedzeniu zaopiniowano plan pracy komisji oraz analizowano 
raport oświatowy za rok 2021. Na drugim posiedzeniu opiniowano projekty uchwał na dzisiejszą 
sesję.  
Komisja Rewizyjna - Zbigniew Bołoczko - komisja spotkała się raz. Komisja pracowała nad 
planem pracy Komisji Rewizyjnej.  
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek - komisja nie obradowała.  
 
Przewodniczący udzielił głosu Annie Chinalskiej radnej sejmiku województwa lubuskiego. 
Od września 2021 r. uruchomiono rehabilitację w Gubinie. Trwają starania o zwiększenie liczby 
łózek w ZOLu w Gubinie. 12 czerwca 2022 r. nastąpi wznowienie kursowania pociągów na 
trasie Zielona Góra - Gubin - Guben, które będą finansowane w ramach środków 
przeznaczonych na organizację publicznego transportu zbiorowego objętych umową o 
świadczenie usług publicznych w UE, zakresie kolejowych przewozów pasażerskich. Ulica 
Śląska pozostało jeszcze 800 m do skończenia. Ruszyły konkursy w Urzędzie Marszałkowskim 
- radna zachęca do skorzystania  z ofert.  
Radna Halina Wojnicz 
Czy drugi etap inwestycji na ul. Śląskiej nie jest planowany w tym roku? Czy zostaną wykonane 
chodniki? 
Anna Chinalska radna sejmiku województwa lubuskiego. 
Nie tylko tam, ale i wcześniej. 



Radny Zbigniew Bołoczko 
Radny podziękował za skuteczność oraz prosi o wsparcie radnej jeśli chodzi o trasę na Żary.   
Anna Chinalska radna sejmiku województwa lubuskiego. 
Radna postara się przedstawić informację Z Zarządu Dróg Wojewódzkich jakie drogi będą 
robione. 
Radna Halina Wojnicz 
 Czy jest możliwość zrobienia nawierzchni na ul. Legnickiej.  
Przewodniczący Wojciech Sendera 
Podziękował radnej sejmiku województwa lubuskiego za zaangażowanie na rzecz naszej gminy, 
miasta oraz mieszkańców.  
 
V Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Przystąpienia gminy Gubin o statusie miejskim do realizacji Programu 
„Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” edycja 2022 - 295 

Projekt uchwały nr 295 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska i Komisja  

Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zapoznała się z projektem uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 295.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.273.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. Przystąpienia gminy Gubin o statusie miejskim do realizacji programu „Korpus 
Wspierania Seniorów” na rok 2022 - 296 

Projekt uchwały nr 296 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska i Komisja  

Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej zapoznała się z projektem uchwały.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

Na początku opaski będzie pacjent, a kto będzie na końcu opaski? Jak to będzie wyglądało? 

Kierownik MOPS Teresa Dziedzic 

Decydując się na opaski wybieramy firmy, które oprócz tego, że sprzedają opaski, to także       

zapewniają ich obsługę. Opaska musi spełniać wymogi określone w programie. Zgodnie  z 

programem kwalifikujemy osoby powyżej 65 roku życia. Są to przede wszystkim osoby, które 

ze względu na swój stan zdrowia wymagają stałego monitoringu i osoby, które zamieszkują 

samotnie. Osoby otrzymają opaski i w razie zagrożenia naciskają na przycisk. Z nimi wówczas 

kontaktuje się operator, który będzie miał również telefony do najbliższych członków rodziny 

bądź sąsiadów. Będą także telefony dwóch pracowników socjalnych.  

 



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 296.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.274.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii - 293 

Projekt uchwały nr 293 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 293.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.275.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. Przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim w roku 2022 
-290 

Projekt uchwały nr 290 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie z tym, że: 
złożyły wniosek o zwiększenie środków na realizację programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gubin o statusie 
miejskim w roku 2022 o kwotę 20 000 zł.  
 

Radna Halina Wojnicz 

Trzeba dołożyć pieniądze do funkcjonowania tego programu. Jeżeli z tego zrezygnujemy, to 

pojawią się problemy, np. z kastracją. Jest sygnał wszystkich radnych do pana burmistrza o 

zwiększenie środków na tego typu działania.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 290.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.276.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

5. Udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Krośnieńskiemu - 294 

Projekt uchwały nr 294 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 294.  



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.277.2022 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. Przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie 
Wielkopolskim skargi Wojewody Lubuskiego -292 

Projekt uchwały nr 292 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska, Komisja 

Finansów i Gospodarki Komunalnej zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. Komisja 

Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki wstrzymała się.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 292.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.278.2022 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. Udzielenie z budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim dotacji na 
dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych  
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - 297 

Projekt uchwały nr 297 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radna Halina Wojnicz 

Randa kieruje prośbę do pana burmistrza o wspomożenie wspólnot mieszkaniowych oraz 

do koleżanek i kolegów radnych aby na etapie ustalania budżetu ustanowić kwotę, która 

będzie pomagała wspólnotom mieszkaniowym. Możliwe, że wtedy będzie więcej wspólnot, 

które podejmą się remontu.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 297.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.279.2022 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. Udzielenia z budżetu Gminy Gubin o statusie miejskim dotacji na 
dofinasowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robot budowlanych 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków - 298 

Projekt uchwały nr 298 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

 

Opinie komisji: 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 



Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 298.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.280.2022 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Sesję opuściła radna Teresa Zajkowska.  

 

9. Zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2022 rok - 299 

Projekt uchwały nr 299 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt 

został omówiony na komisjach. 

Opinie komisji: 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radna Teresa Zajkowska 

Nie było spotkania w sprawie skweru. Dlaczego radni nie zostali zaproszeni? 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Przez ostatnie lata wiemy jakie mają państwa życzenia inwestycyjne. Oprócz tego, co słyszymy 

od państwa, wpisujemy także to co naszym zdaniem jest warte do zainwestowania jak np. teren 

przy kwadratach, ul. Nowa i skwery, które są najpilniejsze do realizacji.   

Przewodniczący Wojciech Sendera 

Była informacja odnośnie takiego spotkania i radna na tym spotkaniu dla skweru 

zaproponowała inne miejsce.  

Radna Teresa Zajkowska 

Chodzi o to aby radni razem usiedli i wspólnie decydowali.  

Radny Zbigniew Bołoczko 
Radny przypomniał, że do rewitalizacji parków zaproponowano odsłonięcie Mostu 
Północnego. Społecznicy chcą działać dalej.  
Radna Halina Wojnicz 
Zróbmy i dokończmy to, co jest w centrum miasta żeby to jakoś wyglądało. Jeśli potrzebny jest 
kawałek chodnika, to zróbmy to.  
Radny Ziemowit Patek  
Trzeba się skupić na tych inwestycjach, które są w budżecie, a  potem skupmy się nad zakresem 
jaki pozostanie do realizacji w miarę posiadanych środków.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 299.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.281.2022 

 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 



10. Zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Gubinie nr XXXVII.271.2021 w sprawie 
Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 
2022-2035 - 300 

Projekt uchwały nr 300 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 
omówiony na komisjach. 
 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 300.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za, 0 osób przeciw, 
0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.282.2022 
 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

11. Planu pracy Komisji Rewizyjnej - 291 
Projekt uchwały nr 291 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  
 
Opinie komisji: 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska oraz Komisja 
Finansów i Gospodarki Komunalnej zapoznały się z projektem uchwały. Komisja Kultury, 
Oświaty, Młodzieży, Sportu i Turystyki zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 291.  
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/11 osób za, 0 osób przeciw, 
0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XXXVIII.283.2022 
 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
VI. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gubinie za 
rok 2021. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
VII. Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gubinie z realizacji 
zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
VIII. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych w 2021 roku. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
IX. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji rady Miejskiej w Gubinie.   
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXVII sesji Rady Miejskiej. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/11 osób za, 0 osób przeciw, 
0 osób wstrzymało się od głosu/  
 Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
X. Sprawy różne.  
 



Przewodniczący Wojciech Sendera przypomniał radnym o obowiązku składania oświadczeń 
majątkowych za rok 2021 do 30 kwietnia br.  
Radna Teresa Opara 
Radna podziękowała w imieniu mieszkańców burmistrzowi, naczelnikom wydziału 
Komunalnego i Inwestycji oraz wydziału Nieruchomości i Współpracy z Zagranicą za remont 
ul. Ogrodowej. Mieszkańcy są przeszczęśliwi, że doczekali się drogi.  
Przewodniczący Wojciech Sendera  
Podziękowania dla radnych, że poparli ten projekt.  
Radny Robert Woszak 
Złe oznakowanie na ul. Łąkowej - znak ograniczenie prędkości 30. Czy można ten znak 
przesunąć żeby był bardziej widoczny? Zła nawierzchnia na tej ulicy, tiry rozjeżdżają drogę.   
Radny Ziemowit Patek 
Zaprasza na trening strzelecki na strzelnicę.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Skatepark, do położenia pozostała kostka - coraz więcej dzieci tam przychodzi, może trzeba to 
obrodzić aby zapewnić bezpieczną zabawę. 
Radny Robert Woszak 
Kostka jest już położona. 
Radna Teresa Opara 
Zaprasza wszystkich radnych na Komisję Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i 
Ochrony Środowiska biedzi miała komisje wyjazdową w całym mieście i będzie przeglądała 
znaki drogowe. Komisja zobaczy także ul. Łąkową.   
 
Zamknięcie XXXVIII sesję Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany. Podziękował wszystkim za 
udział w obradach  i zamknął XXXVIII sesję Rady Miejskiej w Gubinie. 
 

 
 
 

                                                                                                 Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                         Wojciech Sendera  


